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Abstract (en)
[origin: US2023302758A1] A device for handling cardboard blanks comprises an erecting device with a plurality of engagement elements. The
erecting device is configured to transition from a receiving configuration to a forming configuration. The erecting device is configured to move at least
several of the engagement elements to transition from the receiving configuration to the forming configuration. In the receiving configuration, the
erecting device is configured to receive a group of cardboard blanks each having a bottom region and side regions connected to the bottom region.
The engagement elements are configured to erect the side regions of the cardboard blanks when the erecting device transitions from the receiving
configuration to the forming configuration. The erecting device is configured to move the bottom regions of the cardboard blanks relative to each
other when transitioning from the receiving configuration to the forming configuration.

Abstract (de)
Die Vorrichtung (1) zur Handhabung von Kartonzuschnitten (3), umfasst eine Aufrichteinrichtung (5) mit einer Vielzahl von Eingriffselementen (19).
Die Aufrichteinrichtung (5) ist dazu konfiguriert, von einer Aufnahmekonfiguration in eine Formkonfiguration überzugehen. Die Aufrichteinrichtung
(5) ist dazu konfiguriert, zum Übergehen von der Aufnahmekonfiguration in die Formkonfiguration zumindest mehrere der Eingriffselemente (19)
zu bewegen. Die Aufrichteinrichtung (5) ist in der Aufnahmekonfiguration dazu konfiguriert, eine Gruppe von Kartonzuschnitten (3) aufzunehmen,
welche jeweils einen Bodenbereich (21) und mit dem Bodenbereich (21) verbundene Seitenbereiche (23) aufweisen. Die Eingriffselemente (19)
sind dazu konfiguriert, beim Übergehen der Aufrichteinrichtung (5) von der Aufnahmekonfiguration in die Formkonfiguration die Seitenbereiche
(23) der Kartonzuschnitte (3) aufzurichten. Die Aufrichteinrichtung (5) ist dazu konfiguriert, beim Übergehen von der Aufnahmekonfiguration in die
Formkonfiguration die Bodenbereiche (21) der Kartonzuschnitte (3) relativ zueinander zu bewegen.
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